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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A nemzeti konzultáció minden pénzt megér?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  Kormány  újabb  nemzeti  konzultációt  indított,  ezúttal  az  Oroszország  elleni  brüsszeli
szankciókról.  A Mi  Hazánk  Mozgalom  által  elítélt  módon  a  szankciókat  Önök  eddig  rendre
megszavazták, a konzultációs kérdőíveket pedig a nyolcadik szankciós csomag elfogadása után tíz
nappal kezdték el kézbesíteni. Tisztában vagyunk azzal, hogy a szankciókról időről- időre újabb
szavazás történik, de Önök az eddigi alkalmak előtt sem kérték ki a magyar emberek véleményét.
Ha pedig valóban úgy van, ahogyan állítják, hogy Önök tényleg elhitték, hogy a szankciók majd
megoldást hoznak, akkor a saját szakmai hozzáértésüket kérdőjelezik meg, hiszen már a legelején
világos  volt,  hogy a  szankciós  politika  semmiféle  pozitív  eredményt  nem fog hozni,  negatívat
viszont annál inkább.

Felmérések  szerint  a  válaszadók  kétharmada  haszontalannak  tartja  a  szankciókról  szóló
konzultációt. A korábbi tizenegy nemzeti konzultációnak sem volt nagyobb sikere, hiszen például a
járvány utáni  nyitásról  tavaly  tartott  nemzeti  konzultációban mindössze  528 ezren  vettek  részt.
Ezzel szemben a nemzeti konzultációk rengeteg közpénzt emésztenek fel, összköltségük 2010 óta -
a jelenlegivel együtt – elérheti az 55 milliárd Ft-ot.

Fontos az emberek véleménye, de a nemzeti konzultációkkal a magyar emberek helyett valójában
Balásy Gyula cégei járnak jól. A kormányzati kommunikációs tendereket 2015 óta folyamatosan a
New Land Media Kft. és a Lounge Design Kft. nyeri el,  így az állami szervek velük kötelesek
szerződni.  A  két  cég  adózott  eredménye  az  elmúlt  hét  évben  34  milliárd  Ft  volt,  csak  a
Miniszterelnöki Kabinetirodával megkötött szerződések összege eléri a 200 milliárd Ft-ot.



 
Kérem  Tisztelt  Miniszter  Úr  válaszát  azzal  kapcsolatban,  hogy  a  milliókat  érintő  rezsiharc
feladásáról vagy a Kata törvény módosításáról miért nem indítottak nemzeti konzultációt? Miért
nőttek a többszörösére 2015 óta a nemzeti konzultációk reklámköltségei? Nem gondolják,  hogy
ezek a hatalmas pénzek sokkal hasznosabban is szolgálhatnák a magyar emberek érdekeit?
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